
ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 4 / 2024

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 30 – septiembre - 2024

Hora inicio / fin 20:00 h.- 21:15 h.

Lugar Edificio noble 
Ayuntamiento de 
Castelló de la Plana.

ASISTENTES:

PRESIDENTA

María España Novoa

VOCALES

Concejales designados por los grupos políticos municipales.

Patricia Puerta Barberá Grupo Político PSOE

Personas designadas por los Grupos Políticos Municipales

Joaquín Giner Pascual Grupo Político PSOE

Rosario Tena Peris Grupo Político PP

Manel Josep Estrada Melià Grupo Político COMPROMIS

José Jaime Samaniego Navarro Grupo Político VOX

Personas designadas por alcaldía

Gracia Rodríguez Moleno Vecina designada por Alcaldía

David Ariño Julián Vecino designado por Alcaldía

Representantes de las AA.VV.

Vicente J. Campos Ruiz AA.VV. SAN PABLO

José L. Gómez Sánchez AA.VV. SAN BERNARDO

Alberto Ramos Renau AAVV SAN JAIME – GRUPO ROQUETES

Miryam Sánchez Gragera AAVV LA ADUANA – GRUPO OURDES

Constantino Muñoz Alarcón AAVV SANTA TERESA

Raúl Arteche Bravo AAVV SENSAL
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Representante AMPA CEIP Exercit

Daniela Terfelea AMPA CEIP EXERCIT

Excusan asistencia

Antonio Ortolá Ortolá excusa asistencia siendo la presidencia asumida por delegación

por María España Novoa.

Eva Lidón Barreda Martín Grupo Político PSOE

No asisten

Miguel Angel Guillamón Naches AAVV VERGE DEL LLEDÓ

Manuel Cebrino Jaén Grupo Político PP

Ramón Sarriá Picazo AAVV TIR DE COLOM

Emilio García Solsona AAVV ESTEPAR – SAN ANDRÉS

SECRETARIA

Margarita Isabel Rodríguez Garrido 

Orden del día.

1º.- Aprobación, si procede, del acta  de la sesión del Consejo Municipal de Distrito
Sur de fecha 17 de junio de 2024.

2º.- Informe del Presidente.

3º.- Despacho extraordinario.

4º.- Ruegos y preguntas.

En el  salón de reuniones de la  cuarta planta del  edificio  noble  del  Ayuntamiento de
Castelló  de la  Plana,  siendo las 20:00 h.  del  día 30 de septiembre de 2024 bajo la
presidencia  de María España Novoa,  Vicepresidenta  del  Consejo  del  Distrito Sur,  se
reúnen los señores y señoras arriba señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria del
Consejo  Municipal  de  Distrito  Sur,  con  mi  asistencia  como Secretaria  Delegada  del
Consejo para dar fe del acto.

Comprobado el quorum de asistencia por la Presidencia se procede a iniciar la sesión.
Estando presente Raúl Arteche Bravo, representante de la AAVV Sensal, quien no había
tomado posesión de su cargo en el Consejo de Distrito Sur, se procede a su toma de
posesión, jurando el cargo ante los presentes.
A continuación se procede a tratar los puntos incluidos en el orden del día. 

1º.- Aprobación, si procede, del acta de la sesión del Consejo Municipal de Distrito
Sur de fecha 17 de junio de 2024.
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Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión celebrada el día 17 de junio de
2024, por mayoría se acuerda aprobarla.  

2º.- Informe de la presidencia.

Por parte de María España Novoa, se da cuenta de las cuestiones y ruegos expuestos
en el anterior Consejo, como la limpieza de cristales solicitada del local de la AAVV San
Pablo Perpetuo Socorro, manifestando que aunque se informa desde el departamento de
servicios públicos que el contrato de limpieza de dependencias municipales, no incluye
los centros cívicos, se tendrá en cuenta.
Que en cuanto a los árboles torcidos en el parque situado en Avda. Campo de Montiel,
comunican que se han dado las órdenes oportunas para la adecuación, y se incluye el
entutorado de los árboles.
Que se ha abierto expediente de orden de ejecución de la limpieza de los solares junto a
la zona de adosados nuevos.
Que se ha incluido en el  listado de solicitudes la limpieza del barranco de Perpetuo
Socorro a la Confederación Hidrográfica del Júcar.
En cuanto a la colocación de columpios para niños en los parques del centro médico
Perpetuo Socorro y Campo de Montiel, se comunica por los servicios municipales que no
existe  actualmente  partida  presupuestaria  para  ello,  no  obstante  se  considerará  la
petición en futuras dotaciones de equipamientos urbanos y en relación con la instalación
de un pequeño campo de fútbol junto al centro de salud y que se limpie la zona con
máquinas, ya que están llenas de malas hierbas, se comunica que la instalación del
campo de futbol  no es objeto del  mantenimiento habitual,  no obstante,  se tendrá en
cuenta para futuros programas de inversión. El desbroce del solar se realizará en cuanto
sea posible, aunque se ha procedido a la retirada de las malas hierbas. 
En cuanto a la queja de Jose Luis Gómez Sánchez de la AAVV San Bernardo, sobre la
limpieza de los contenedores del final del Camí Pí Gros y retirada de enseres, se ha
procedido a su retirada. 
El  Desbroce de la calle  Soneja y Avda.  Campo de Montiel  en la parte izquierda,  se
procederá a la mayor brevedad posible.

3º.- Despacho extraordinario.

No hay despacho extraordinario.

4º.- Ruegos y preguntas.

José Luis Gómez Sánchez de la AAVV San Bernardo, manifiesta que, en cuanto a lo
contestado sobre la limpieza de contenedores y retirada de enseres del final del Camí Pí
Gros, aunque se haya procedido a su limpieza, se ha vuelto a acumular basura y dejado
enseres. Que ya no es un problema de limpieza, sino de la gente que tira basuras allí.
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Que se solicite la vigilancia con cámaras de vigilancia o drones si fuese necesario, para
intentar controlar este vertido irregular de basuras.

María España Novoa, comunica una queja recibida de los usuarios del pipi can de la
nueva zona de esparcimiento canino de la calle Onda, aportando escrito de los mismos
con  fotografías,  para  su  comunicación  a  la  sección  de  infraestructuras,  solicitan  lo
siguiente:
Eliminar los arbustos que rodean por el interior la zona de esparcimiento canino por los
siguiente motivos, quitan espacio y son un elemento pueden dañar a las mascotas ya
que hay ramas quebradas, mucho arbusto y están junto a la valla. 
En las fotografías se puede observar que para acceder a la zona más amplia hay que
entrar por una zona donde se ha arrancado los matorrales, impidiendo el paso.
Que  en  el  interior  de  estos  arbustos  existen  elementos  insalubres,  tanto  para  los
animales como para las personas usuarias del espacio, también cabría decir que al ser
arbustos bastante altos y estar la zona cerrada (quedando oculto el interior de la misma)
puede dar píe a que en esta zona se produzcan hechos no deseados.
Dentro de la zona existen unos bordillos que limitaban las zonas ajardinadas y que ahora
mismo es otro elemento que impide, por ejemplo la entrada de personas con movilidad
reducida o cualquier otra circunstancia ya que no se ven.
Se acondicione el suelo, ya que cuando llueve es un barrizal.
Que dentro de la zona de esparcimiento, hay una pequeña edificación, donde parece
haber algún contador o llave de paso de algún suministro, que habría que ver si se pude
sacar de la zona de esparcimiento o desplazar a una esquina.
Que hay un banco a la izquierda de la entrada que tendría que estar orientado hacia el
interior de la instalación.
Que  conviene  finalizar  el  arreglo  de  las  deficiencias  expuestas,  así  como  su
desinsectación. 

Joaquín Giner Pascual, vecino propuesto por el grupo municipal PSOE, reitera que se
aceleren las actuaciones necesarias para limpieza del solar en la calle Pico Salvatierra,
ya que está todavía peor con más enseres tirados y suciedad.

Patricia Puerta Barberá, representante del grupo municipal PSOE, solicita información
sobre la frecuencia y zonas de vigilancia de los drones, sobre todo en el distrito Sur,
María España Novoa, le indica que puede realizar este ruego en la Comisión pertinente,
la cual dará más información sobre este tema.

Raúl Arteche Bravo, representante de la AAVV Sensal, comunica la necesidad de poder
disponer de un local para la Asociación. Que la Asociación no tiene fondos como para
poder alquilar un local en la zona, ya que los alquileres son muy altos. Que si pudiera el
Ayuntamiento ceder algún espacio sería suficiente, o bien montar una pequeña caseta
de madera para la Asociación en el Parque.
Que los vecinos de la zona se quejan por las pelotas que se cuelan en los bajos desde
las canchas de baloncesto, que se mire de poner algo para solucionar el problema.

4

En caso de contener este documento datos
de carácter personal objeto de protección,
estos se encuentran omitidos o sustituidos
por asteriscos (*) o por PARTICULAR, en
cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999,
de  13  de  diciembre,  de  Protección  de
Datos de Carácter Personal. 

En cas de contindre este document
dades de caràcter personal objecte
de  protecció,  estos  es  troben
omesos o substituïts per asteriscos
(*)  o  per  PARTICULAR,  en
compliment  de  la  Llei  Orgànica
15/1999,  de  13  de  desembre,  de
Protecció  de  Dades  de  Caràcter

Personal. 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 A
3E

3D
YG

ZX
KT

FT
R

R
H

C
K6

75
5P

3Z
 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 4

 d
e 

15
 



Que en la zona, al haber cuatro colegios y dos institutos, hay mucho cruce de alumnos
por las calles donde hay mucho tráfico, que se pongan badenes o señales como está en
el Palau de la Festa, en calle Rio Ter, Rio Volga y Támesis.
María España Novoa, le indica que por el colegio Isidoro Andrés, se está estudiando
como solucionar el paso, que la Policía Local se pasa en horas de entrada y salida, se
solicitará informe del servicio.
Raúl Arteche, también comunica las numerosas trabas que se piden para la realización
de  actos  festivos  en  el  Pau  Sensal,  que  la  unidad  de  vía  pública  pone  muchos
impedimentos y problemas, incluso que mandando la documentación varias veces, la
vuelven a requerir.
María España Novoa le indica que la normativa es necesaria y la presentación de toda la
documentación es requerida, no obstante trasladará su queja a esta unidad.
Raúl Arteche, solicita que la zona de esparcimiento canino de cambie de sitio.

Manel Josep Estrada Meliá persona designada por el Grupo Municipal COMPROMIS, da
la bienvenida a Raúl al Consejo y le explica también que aunque los trámites de vía
pública sean complicados, hay que ceñirse a la normativa.
También  reitera  las  malas  condiciones  en  las  que  se  encuentra  el  Centro  Social
Municipal,  la  situación es  ya penosa teniendo en cuenta además a la  gente  que se
atiende en este centro, que es gente muy necesitada.
María España Novoa le informa que esta cuestión se está trabajando, que solo falta un
informe, no obstante se requerirá informe de como van los trámites.

Vicente Juan Campor Ruiz, comunica que en la carretera Almazora contra el puente del
barranco, en el desvío hay una alcantarilla con un agujero muy peligroso, adjunta foto.
Que en calle San Alfonso n.º 25, frente al centro cívico, hay muchos cables de luz y el
espejo para ver la circulación no se ve y no se puede poner correcto. Que se realice por
parte de los servicios municipales.

Constantino  Muñoz Alarcón,  representante de la  AAVV Santa Teresa,  comunica que
como ya se manifestó, al final de la calle Ludiente con Pozo del Progreso, había dos
espejos para dar visibilidad a las dos direcciones,  que se solicitó  su arreglo y se ha
puesto solo uno, que por la zona es peligroso no ver los coches que vienen desde la otra
dirección, que se reponga el segundo espejo en la dirección que corresponda.
Que se controle el mal aparcamiento en la zona de Santa Teresa, se aparca encima de
la acera.
Que el jardín que se plantó en Pozo del Progreso, no se está manteniendo, hay mucha
maleza y no se riega, que lo normal si se plantan árboles es que se cuiden y mantengan.
Que se reitere la limpieza del barranco y que se limpie y quite la pared del solar del final
de la calle Ludiente y se controlen los vertidos de basuras incontroladas en solares.
Solicita carril bici y colocación de bicicas en Grupo Santa Teresa.

Vicente Juan Campos Ruiz,  representante de la  AAVV San Pablo-Perpetuo Socorro,
indica que en la entrada del Bar Barbados los bolardos de plástico ya no están, que se
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instalen  de nuevo,  porque siempre hay coches mal  aparcados,  no dejando  pasar  al
autobús, que se vigile la zona para evitar que esto no ocurra.
María España Novoa, le indica que según la normativa de movilidad, los bolardos como
indica él es complicado volver a instalarlos, pero que se remitirá a servicios públicos y a
la Policía Local para que se vigile la zona.

José Luis Gómez Sánchez,  representante de la AAVV San Bernardo, solicita  que se
reiteren de nuevo las peticiones de pintar las líneas del Camí Pi Gros hasta el final,
aunque se hayan finalizado las obras, que se informó que se pintaron por estas obras,
pero se considera necesario que se repinten y finalicen cuando estén terminadas las
obras.
Reiterar la colocación del Semáforo en AV Valencia y en SATRA LIMAC, si es preciso
que se coloquen las aceras y se adecente para poder ponerlo.
Se coloquen cámaras de vigilancia o se vigile con drones el vertido de basuras sobre
todo al final de Camí Pi Gros.
Que se realice vigilancia del tráfico por los AMUS o la Policía Local todos los días en el
distrito Sur.
Solicitud de un bicicas en carretera Almazora San Bernardo.
Que los vecinos han tenido que enterarse por la  prensa de la  colocación de placas
fotovoltaicas  en  la  zona  y  primero  quiere  saber  si  esto  es  así,  la  postura  del
Ayuntamiento y el porque no se ha comunicado a los vecinos.
María  España  Novoa  le  comunica  que  en  este  tema,  no  se  trata  de  lo  que  el
Ayuntamiento tenga que autorizar, se trata de que el uso de estas fincas rústicas de la
zona que no están en explotación, con el Plan General se cambió el uso y este uso
contempla entre otros, las microplantas fotovoltaicas.
La empresa habrá solicitado a la Consellería que conceda su instalación y la consellería
es la que concede, luego pide al Ayuntamiento su informe de compatibilidad urbanística,
a lo que el Ayuntamiento no puede negarse, ya que está recogido así en el Plan General.
Jose  luis  Gómez  Sánchez,  manifiesta  su  disconformidad,  ya  que  no  se trata  de  un
parque cualquiera, hay vecinos viviendo muy cerca de esa planta.
Que habrá continuos inconvenientes, tanto de contaminación lumínica, siempre la planta
encendida día y noche, térmica, ya que producirán un reflejo constante de luz sobre las
viviendas, de ruido constante y aguas sucias de la limpieza de estas placas.
Que lo que más les molesta además, es que considerándolo un tema tan importante no
se haya informado a  los  vecinos ni  pedido  opinión,  por  si  pudieran alegar  contra  el
proyecto de instalación.
María España Novoa, indica que, que se de la compatibilidad, porque el terrero está para
ese uso en el Plan General, no implica que se instale y Consellería no ha autorizado en
este momento, por lo que no ha solicitado nada al Ayuntamiento.
José Luis Gómez Sánchez, manifiesta que primero, no se debería dar la compatibilidad
porque hay una parcela afectada que no está a la distancia mínima que prevé el montaje
informe de este tipo de plantas.
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María España Novoa, indica que se puede realizar una reunión, pero si el Plan General
lo prevé el Ayuntamiento deberá aceptar, no obstante se podría tratar el tema de poner
las barreras necesarias para que las molestias como pantallas verdes. 

Alberto Ramos Renau de la AAVV San Jaime grupo Roquetes, comunica que la entrada
al barrio Roquetes esta con muchos árboles sin podar y mucha maleza.
Que en breve se va a proceder al desvío de la entrada y salida del barrio, ya que es la
misma, desviando el tráfico por zona ermita Fadrell, teniendo que ir los vecinos por tres
enlaces siendo complicado.
Solicita que se busque una solución más fácil y se comunique a la empresa de las obras.
Se pidió una reunión para ver este tema, a fecha de hoy no la ha habido y si cortan esta
salida, por parte de los vecinos se cortará la calle y si es necesario se realizará una
manifestación.

Miryam Sánchez Gragera representante de la AAVV La Aduana grupo Lourdes, solicita
que se reponga el espejo que había entre Gran Vía Tárrega Monteblanco y SACMY.
Limpieza de arcenes de Gran Vía y el resto del barrio grupo Lourdes.
Poda del ficus de la calle Vallibona que ya están las ramas en el suelo.
Limpiar los desagües de la rotonda del barrio.
El parque está lleno de desperfectos sobre todo los elementos de ejercicio de mayores,
están rotos, el césped siempre está marrón por falta de mantenimiento.
El puente de la vía está muy oxidado, que se arregle o se solicite su arreglo a quien
corresponda.
Que se vigile la carga y descarga frente al bar.

María España Novoa, manifiesta que se dará traslado a los departamentos municipales
de los ruegos, comunicando los servicios realizados en el próximo Consejo de Distrito.

Y siendo las 21:15 de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber más asuntos
que tratar, se levanta la sesión, de todo lo cual,  como Secretaria doy fe y,  para que
conste,  levanto  la  presente  acta  que  firmo  al  margen  junto  con  la  Presidencia  del
Consejo Municipal de Distrito Sur
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ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Núm. d'Acta 04 / 2024

Caràcter de la Sessió Ordinària

Data de la Sessió 30 – setembre - 2024

Hora inicie / fi 20.00 h- 21.15 h

Lloc Edifici noble de l'Ajuntament de
Castelló de la Plana 

ASSISTENTS :

PRESIDENTA

María España Novoa Grup Polític PP
VOCALS

Regidors designats pels grups polítics municipals

Patricia Puerta Barberá Grup Polític PSOE

Veïns designats pels grups polítics municipals

Joaquín Giner Pascual Grup Polític PSOE
Rosario Tena Peris Grup Polític PP
Manel Josep Estrada Melià Grup Polític COMPROMIS
José Jaime Samaniego Navarro Grup Polític VOX
Veïns designats per alcaldia 
Gracia Rodríguez Moleno Veïna designada per alcaldia
David Ariño Julián Veí designat per alcaldia 

Representants d'associacions de veïns

Vicente J. Campos Ruiz AV. SAN PABLO
José L. Gómez Sánchez AV. SAN BERNARDO
Alberto Ramos Renau AV SAN JAIME – GRUPO ROQUETES
Miryam Sánchez Gragera AV LA ADUANA – GRUPO OURDES
Constantino Muñoz Alarcón AV SANTA TERESA
Raúl Arteche Bravo AV SENSAL
Repersentant de AMPA 

Daniela Terfelea AMPA CEIP EXERCIT

Excusen assistència 

Antonio Ortolá Ortolá  excusa assistència sent la presidència assumida per delegació
per María España Novoa.
Eva Lidón Barreda Martín Grup Polític PSOE

No assisteixen 
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Miguel Angel Guillamón Naches AV VERGE DEL LLEDÓ
Manuel Cebrino Jaén Grup Polític PP
Ramón Sarriá Picazo AV TIR DE COLOM
Emilio García Solsona AV ESTEPAR – SAN ANDRÉS

SECRETARIA

Margarita Isabel Rodríguez Garrido 

Ordre del dia.

1r.- Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió del Consell Municipal de Districte
Sud de data 17 de juny de 2024.

2n.- Informe del President.

3r. -Despatx extraordinari.

4t.- Precs i preguntes.

En el saló de reunions de la quarta planta de l'edifici noble de l'Ajuntament de Castelló
de la Plana, sent les 20.00 h. del dia 30 de setembre de 2024 sota la presidència de
María España Novoa, Vicepresidenta del Consell del Districte Sud, es reuneixen els
senyors i  senyores a dalt  assenyalats  a fi  de celebrar sessió ordinària del Consell
Municipal de Districte Sud, amb la meua assistència com a Secretària Delegada del
Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedeix a iniciar la sessió.

Sent present Raúl Arteche Bravo, representant de la AV Sensal,  qui no havia pres
possessió del seu càrrec en el Consell de Districte Sud, es procedeix a la seua presa
de possessió, jurant el càrrec davant els presents.

A continuació es procedeix a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.

1r.- Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió del Consell Municipal de Districte
Sud de data 17 de juny de 2024.

Per no existir objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 17 de juny
de 2024, per majoria s'acorda aprovar-la.

2n.- Informe de la Presidencia.

Per  part  de  María  España  Novoa,  s'adona  de  les  qüestions  i  precs  exposats  en
l'anterior Consell, com la neteja de cristalls sol·licitada del local de la AV San Pablo
Perpetuo  Socorro,  manifestant  que  encara  que  s'informa  des  del  departament  de
serveis públics que el contracte de neteja de dependències municipals, no inclou els
centres cívics, es tindrà en compte.

Que quant als arbres torts al parc situat en Av. Camp de Montiel,  comuniquen que
s'han donat les ordres oportunes per a l'adequació, i s'inclou el entutorat dels arbres.
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Que s'ha obert expedient d'ordre d'execució de la neteja dels solars al costat de la
zona d'adossats nous.

Que s'ha inclòs en el llistat de sol·licituds la neteja del barranc de Perpetu Socors a la
Confederació Hidrogràfica del Xúquer.

Quant a la col·locació de gronxadors per a xiquets als parcs del centre mèdic Perpetuo
Socorro  i  Camp de  Montiel,  es  comunica  pels  serveis  municipals  que  no  existeix
actualment partida pressupostària per a això, no obstant això es considerarà la petició
en futures dotacions d'equipaments urbans i en relació amb la instal·lació d'un xicotet
camp de futbol al costat del centre de salut i que es netege la zona amb màquines, ja
que estan plenes de males herbes, es comunica que la instal·lació del camp de futbol
no és objecte del manteniment habitual, no obstant això, es tindrà en compte per a
futurs  programes  d'inversió.  El  desbrossament  del  solar  es  realitzarà  quan  siga
possible, encara que s'ha procedit a la retirada de les males herbes.

Quant a la queixa de Jose Luis Gómez Sánchez de la AV San Bernardo, sobre la
neteja dels contenidors del final del Cami Pi Gros i retirada d'estris, s'ha procedit a la
seua retirada.

El Desbrossament del carrer Soneja i Av. Camp de Montiel en la part esquerra, es
procedirà com més prompte millor.

3t.- Despatx extraordinari.

No hi ha despatx extraordinari. 

4t.- Precs i preguntes.

José Luis Gómez Sánchez de la AV San Bernardo, manifesta que, quant al contestat
sobre la neteja de contenidors i retirada d'estris del final del Cami Pi Gros, encara que
s'haja procedit a la seua neteja, s'ha tornat a acumular escombraries i deixat estris.
Que ja no és un problema de neteja, sinó de la gent que tira escombraries allí. Que se
sol·licite  la  vigilància  amb  càmeres  de  vigilància  o  drons  si  fora  necessari,  per  a
intentar controlar aquest abocament irregular d'escombraries.

María España Novoa, comunica una queixa rebuda dels usuaris del pipi  can de la
nova zona d'esplai caní del carrer Onda, aportant escrit dels mateixos amb fotografies,
per a la seua comunicació a la secció d'infraestructures, sol·liciten el següent:

Eliminar  els  arbustos que envolten per  l'interior  la  zona d'esplai  caní  pels  següent
motius,  lleven  espai  i  són un element  poden danyar  a  les  mascotes  ja  que hi  ha
branques fetes fallida, molt d'arbust i estan al costat de la tanca.

En les fotografies es pot observar que per a accedir a la zona més àmplia cal entrar
per una zona on s'ha arrancat els matolls, impedint el pas.

Que a l'interior d'aquests arbustos existeixen elements insalubres, tant per als animals
com per a les persones usuàries de l'espai,  també caldria dir  que en ser arbustos
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bastant alts i estar la zona tancada (quedant ocult l'interior de la mateixa) pot donar
piule al fet que en aquesta zona es produïsquen fets no desitjats.

Dins de la zona existeixen unes vorades que limitaven les zones enjardinades i que
ara mateix és un altre element que impedeix, per exemple l'entrada de persones amb
mobilitat reduïda o qualsevol altra circumstància ja que no es veuen.

Es condicione el sòl, ja que quan plou és un fanguer.

Que dins de la zona d'esplai, hi ha una xicoteta edificació, on sembla haver-hi algun
comptador o clau de pas d'algun subministrament, que caldria veure si es vaig poder
traure de la zona d'esplai o desplaçar a una cantonada.

Que hi ha un banc a l'esquerra de l'entrada que hauria d'estar orientat cap a l'interior
de la instal·lació.

Que convé finalitzar  l'arranjament  de les  deficiències  exposades,  així  com la  seua
desinsectació.

Joaquín Giner Pascual, veí proposat pel grup municipal PSOE, reitera que s'acceleren
les actuacions necessàries per a neteja del solar al carrer Pico Salvatierra, ja que està
encara pitjor amb més estris tirats i brutícia.

Patrícia Puerta Barberá, representant del grup municipal PSOE, sol·licita informació
sobre la freqüència i zones de vigilància dels drons, sobretot en el districte Sud, María
España Novoa, li indica que pot realitzar aquest prec en la Comissió pertinent, la qual
donarà més informació sobre aquest tema.

Raúl Arteche Bravo, representant de la AV Sensal, comunica la necessitat de poder
disposar d'un local per a l'Associació. Que l'Associació no té fons com per a poder
llogar  un  local  en  la  zona,  ja  que  els  lloguers  són  molt  alts.  Que  si  poguera
l'Ajuntament cedir algun espai seria suficient, o bé muntar una xicoteta caseta de fusta
per a l'Associació al Parc.

Que els veïns de la zona es queixen per les pilotes que es colen en els baixos des de
les pistes de bàsquet, que es mire de posar alguna cosa per a solucionar el problema.

Que en la zona,  a l'haver quatre col·legis  i  dos instituts,  hi  ha molt  d'encreuament
d'alumnes pels carrers on hi ha molt de trànsit, que es posen guals o senyals com està
al Palau de la Festa, en carrer Riu Ter, Riu Volga i Tàmesi.

María España Novoa, li  indica que pel col·legi Isidoro Andrés, s'està estudiant com
solucionar  el  pas,  que  la  Policia  Local  es  passa  en  hores  d'entrada  i  eixida,  se
sol·licitarà informe del servei.

Raúl  Arteche,  també  comunica  les  nombroses  traves  que  es  demanen  per  a  la
realització  d'actes  festius  al  Pau  Sensal,  que  la  unitat  de  via  pública  posa  molts
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impediments i problemes, fins i tot que manant la documentació diverses vegades, la
tornen a requerir.

María España Novoa li indica que la normativa és necessària i la presentació de tota la
documentació  és  requerida,  no  obstant  això  traslladarà  la  seua  queixa  a  aquesta
unitat.

Raúl Arteche, sol·licita que la zona d'esplai caní de canvie de lloc.

Manel  Josep  Estrada  Meliá  persona  designada  pel  Grup  Municipal  COMPROMIS,
dona la benvinguda a Raúl al Consell i li explica també que encara que els tràmits de
via pública siguen complicats, cal cenyir-se a la normativa.

També reitera les males condicions en les quals es troba el Centre Social Municipal, la
situació és ja penosa tenint en compte a més a la gent que s'atén en aquest centre,
que és gent molt necessitada.

María España Novoa l'informa que aquesta qüestió s'està treballant, que només falta
un informe, no obstant això es requerirà informe de com van els tràmits.

Vicente Juan Campos Ruiz, comunica que en la carretera Almassora contra el pont del
barranc, en el desviament hi ha una claveguera amb un forat molt perillós, adjunta
foto.

Que en carrer Sant Alfons núm. 25, enfront del centre cívic, hi ha molts cables de llum
i l'espill per a veure la circulació no es veu i no es pot posar correcte. Que es realitze
per part dels serveis municipals.

Constantino Muñoz Alarcón, representant de la AV Santa Teresa, comunica que com
ja es va manifestar,  al  final  del carrer  Lludient  amb Pou del Progrés,  hi  havia dos
espills per a donar visibilitat a les dues adreces, que es va sol·licitar el seu arranjament
i s'ha posat només un, que per la zona és perillós no veure els cotxes que venen des
de l'altra adreça, que es repose el segon espill en l'adreça que corresponga.

Que es controle el mal aparcament en la zona de Santa Teresa, s'aparca damunt de la
vorera.

Que el jardí que es va plantar en Pozo del Progreso, no s'està mantenint, hi ha molta
mala  herba i  no  es  rega,  que  el  normal  si  es  planten arbres  és  que es  cuiden  i
mantinguen.

Que es reitere la neteja del barranc i que es netege i lleve la paret del solar del final
del  carrer  Lludient  i  es  controlen  els  abocaments  d'escombraries  incontrolades  en
solars.

Sol·licita carril bici i col·locació de bicicas en Grup Santa Teresa.
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Vicente Juan Campos Ruiz, representant de la AV San Pablo Perpetuo Socorro, indica
que en l'entrada del Bar Barbados els bol·lards de plàstic ja no estan, que s'instal·len
de nou, perquè sempre hi ha cotxes mal aparcats, no deixant passar a l'autobús, que
es vigile la zona per a evitar que això no ocórrega.

María España Novoa, li indica que segons la normativa de mobilitat, els bol·lards com
indica ell és complicat tornar a instal·lar-los, però que es remetrà a serveis públics i a
la Policia Local perquè es vigile la zona.

José Luis Gómez Sánchez,  representant  de la AV Sant  Bernardo, sol·licita  que es
reiteren de nou les peticions de pintar les línies del Cami Pi Gros fins al final, encara
que s'hagen finalitzat les obres, que es va informar que es van pintar per aquestes
obres,  però  es  considera  necessari  que  es  repinten  i  finalitzen  quan  estiguen
acabades les obres.

Reiterar la col·locació del Semàfor en AV València i en SATRA LIMAC, si cal que es
col·loquen les voreres i s'endrece per a poder posar-ho.

Es col·loquen càmeres de vigilància o es vigile amb drons l'abocament d'escombraries
sobretot al final de Cami Pi Gros.

Que es realitze vigilància del trànsit pels AMUS o la Policia Local tots els dies en el
districte Sud.

Sol·licitud d'un bicicas en carretera Almassora San Bernardo.

Que els veïns han hagut d'assabentar-se per la premsa de la col·locació de plaques
fotovoltaiques en la zona i primer vol saber si això és així, la postura de l'Ajuntament i
el perquè no s'ha comunicat als veïns.

María  España  Novoa  li  comunica  que  en  aquest  tema,  no  es  tracta  del  que
l'Ajuntament  haja d'autoritzar,  es tracta que l'ús d'aquestes finques rústiques de la
zona que no estan en explotació, amb el Pla General es va canviar l'ús i aquest ús
contempla entre altres, les microplantes fotovoltaiques.

L'empresa haurà sol·licitat  a  la  Conselleria  que concedisca la  seua instal·lació  i  la
conselleria  és la que concedeix,  després demana a l'Ajuntament el seu informe de
compatibilitat urbanística, al que l'Ajuntament no pot negar-se, ja que està arreplegat
així en el Pla General.

Jose luís Gómez Sánchez, manifesta la seua disconformitat, ja que no es tracta d'un
parc qualsevol, hi ha veïns vivint molt prop d'eixa planta.

Que hi haurà continus inconvenients, tant de contaminació lumínica, sempre la planta
encesa  dia  i  nit,  tèrmica,  ja  que  produiran  un  reflex  constant  de  llum  sobre  els
habitatges, de soroll constant i aigües brutes de la neteja d'aquestes plaques.

Que el que més els molesta a més, és que considerant-ho un tema tan important no
s'haja informat els veïns ni demanat opinió, per si pogueren al·legar contra el projecte
d'instal·lació.
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María España Novoa, indica que, que se de la compatibilitat, perquè el terrer està per
a eixe ús en el Pla General, no implica que s'instal·le i Conselleria no ha autoritzat en
aquest moment, per la qual cosa no ha sol·licitat res a l'Ajuntament.

José  Luis  Gómez  Sánchez,  manifesta  que  primer,  no  s'hauria  de  donar  la
compatibilitat perquè hi ha una parcel·la afectada que no està a la distància mínima
que preveu el muntatge

informe d'aquesta mena de plantes.

María España Novoa, indica que es pot realitzar una reunió, però si el Pla General el
preveu l'Ajuntament  haurà d'acceptar,  no obstant això es podria tractar  el  tema de
posar les barreres necessàries perquè les molèsties com a pantalles verdes.

Alberto Ramos Renau de la AV San Jaime grup Roquetes, comunica que l'entrada al
barri Roquetes aquesta amb molts arbres sense podar i molta mala herba.

Que en breu es procedirà al desviament de l'entrada i eixida del barri, ja que és la
mateixa, desviant el trànsit per zona ermita Fadrell, havent d'anar els veïns per tres
enllaços sent complicat.

Sol·licita que es busque una solució més fàcil i es comunique a l'empresa de les obres.

Es va demanar una reunió per a veure aquest tema, en data de hui no n'hi ha hagut i si
tallen  aquesta  eixida,  per  part  dels  veïns  es  tallarà  el  carrer  i  si  és  necessari  es
realitzarà una manifestació.

Miryam Sánchez Gragera representant de la AV La Aduana grup Lourdes, sol·licita
que es repose l'espill que hi havia entre Gran Via Tárrega Monteblanco i SACMY.

Neteja de vorals de Gran Via i la resta del barri grup Lourdes.

Poda del ficus del carrer Vallibona que ja estan les branques en el sòl.

Netejar els desguassos de la rotonda del barri.

El  parc està ple de desperfectes sobretot  els  elements d'exercici  de majors,  estan
trencats, la gespa sempre està marró per falta de manteniment.

El pont de la via està molt oxidat, que s'arregle o se sol·licite el seu arranjament a qui
corresponga.

Que es vigile la càrrega i descàrrega enfront del bar.

María España Novoa, manifesta que es donarà trasllat als departaments municipals
dels precs, comunicant els serveis realitzats en el pròxim Consell de Districte.

I  sent  les  21.15  de  la  data  indicada  en  l'encapçalament,  per  no  haver-hi  més
assumptes que tractar, s'alça la sessió, de tot això, com a Secretària en done fe i, per
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deixar-ne  constància,  alce  la  present  acta  que  signe  al  marge  juntament  amb  la
Presidència del Consell Municipal de Districte Sud
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